
輔導科 109 年度 8月份教化藝文活動看板 

The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activities 

in August, 2020 

1. 7 月份文康競賽~『獄起防疫繪畫比賽』 

Art and Cultural Competition in July: “The Drawing Contest For  

the Prevention of COVID-19” 

8 月 7日舉辦 7月份文康競賽~『獄起防疫繪畫比賽』，共計有 13 名收容

人參賽，評分後第一名為義一班 1035，第二名為平四班 1991、第三名為

義一班 0413。 

In the afternoon of August 7, we held the art and cultural 

competition of July: “The Drawing Contest For The Prevention Of 

COVID-19”. There are 13 inmates attending the competition. The 

results are as follows: the winner, the inmate called “1035” in 

the Yi 1 Class, the first runner-up, the inmate called “1991” in 

the Ping 3 Class and the second runner-up, the inmate called “0413” 

in the Yi 1 Class. 
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2. 8 月份文康競賽~『趣味活動~套圈圈高手』 

Art and Cultural Competition in August: “The Contest of Circle 

Throwing” 

8 月 13 日下午，舉辦 8月份文康競賽~『趣味活動~套圈圈高手』，共計有

44 名收容人參賽，比賽後第一名為平三班，第二名為戒治班、第三名為義

二班。 

In the afternoon of August 13, we held the art and cultural 

competition of August: “the contest of the circle throwing”. There 

are 44 inmates attending the competition. The results are as 

follows:  the winner, the Ping 3 Class, the first runner-up, the 



Drug-Abuse-Treatment Class and the second runner-up, the Yi 2 Class. 
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